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Punkt 1 Godkendelse af dagsorden                                            (1 min.) 

Ansvarlig: Alle 

Sagsfremstilling: Kan dagsordenen godkendes, eller er der tilføjelser? 

Bemærkninger:  

Beslutning:  
  
 

Punkt 2 Meddelser                                                                       

Formanden Dorthe har læst en artikel om at Venstre foreslår at Espe skole 

eftergives den gamle gæld, så vi ikke fremover skal tilbagebetale 

300.000 kr. Hvert år. Men det er uvist om det er tæt på realitet eller 

om det er et ønske. 

Skolen Tages under punktet ny skoleleder 

Børnehuset Der arbejdes på at øge normeringen i børnehaven fra 36 til 38 børn, 

der er det højeste antal arealet kan bære. Forvaltningen kan ikke 

godkende at vi inddrager et lokale i SFO huset, da det vil kræve en helt 

ny ibrugtagningstilladelse. Der er pt. Næsten fyldt op i børnehuset og vi 

sender kun 6 børn i forårsSFO i år. 

Børnehuset sender pt. To medarbejdere på kursus i inkluderende lege 

og fællesskaber, så vi kommer med i hele kommunens kultur og fokus. 

Medarbejderne Anja fortæller at der er god gang i den efter juleferie, og at der ikke er 

de store planer lige nu, hvor man skal have en hverdag til at fungere 

med den nye leder. 

  

Elevrådet Isabel fortæller at elevrådet taler med Anja om de kommende 

trivselsundersøgelser. 



De synes at toiletterne nogle gange er ulækre, så der skal arbejdes 

med at inddrage klassekammeraterne i opgaven med at holde 

toiletterne rene. 

Der er også problemer med, at dem der skal fjerne skrald, glemmer 

det, så der flyder skrald på udendørsområderne. 

Der er et forslag om at bruge vores fine scene noget mere, så måske 

kunne hver klasse få to måner til at øve et teaterstykke, som kan vises 

for de andre til morgensamling. 

6. klasse har et forslag om, at de i klassen må bruge telefoner og 

chromebook i højere grad. 

Der er elevrådsmøde om to uger, hvor emnerne diskuteres og 

prioriteres. 
 

Punkt 3 Introduktion ny skoleleder 

Ansvarlig: AF Har været afdelingsleder på Tingagerskolen i 8 år, med ansvar for 

specielrækkerne. 

Hun har ikke været skoleleder før, men har stor indsigt i skoleledelse 

gennem sit tætte samarbejde med skolelederen på Tingagerskolen. 

Annette bøvler med at komme ind i alle systemer, da der ikke er noget 

onboarding program i kommunen, og hun selv skal lave fodarbejdet for 

at finde gennem systemet. 

Hun er optaget af kommunens fokus på inkluderende lege- og 

læringsmiljøer, og hvordan man bedst arbejder med det på vores lille 

skole. 

Hendes job er bl.a. defineret med et ønske om at “stoppe den 

økonomiske blødning”, så vi ikke fortsætter med at generere 

underskud. Et af de største “blødningspunkter” er vores mange 

langtidssygemeldinger. 

Heidi AA spørger om Annette selv har ønsket at komme til Espe? 

Annette fortæller at hun for ca. 6 måneder siden havde taget en snak 

med sin “gamle” skoleleder om at hun kunne tænke sig at blive 

skoleleder. Derfor er det hende selv, der har meldt sig til denne 

mulighed for at “prøve sig selv af” i de 8 måneder hun skal være 

konstitueret. 

Det er også meget positivt fra Annettes stol, at hun får god støtte fra 

forvaltningen, både som ledelsessparring og økonomisk guidance. 

Annette spørger bestyrelsen om de har nogle oplysninger de synes hun 

skal vide om det, at drive skole i Espe. 

Heidi Aa siger at oplysning og information er vigtigt for et godt 

samarbejde. 

Heidi J spørger til, om Annettes ansættelse indeholder undervisning 

fordi vi er under 100 børn. Det er hun ikke, hun har selvfølgelig sparring 

med lærerne, men ikke undervisningstimer. 

  

  

  
 
 
 

Punkt 4 Langtidssygemeldinger                                                

Ansvarlig Orientering v. JWR og AF 
 Vi har pt. 4-5 langtidssygemeldinger, som vi skal have arbejdet med. 

En langtidssygemelding koster rundt regnet 1,5 gange en almindelig 

ansættelse. 



  

  

  
 
 
 

Punkt 6 Evt. 

Årets skolefest bliver en fastelavnsfest og er d. 6. februar. 

Vi holder alle møder i personalestuen fremover, men for at 

bestyrelsen får lejlighed for at besøge børnehuset, vil vi invitere 

dem, når forældrerådet laver forældrekaffe i børnehuset. 

Det aftales at referater fremover sendes til bestyrelsen 

 
 
Punkter til næste møde d. 19.02.2025: 
 
 

 


